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EINDVERSLAG 
Vastgesteld 27 april 1984 

De vaste Commissie voor Economische Zaken1 acht de openbare 
behandeling van het bovengenoemde wetsontwerp voldoende voorbereid 
indien de regering tijdig zal hebben geantwoord op de onderstaande vragen 
en opmerkingen van de fracties van de V.V.D. en D'66. 

De leden van de V.V.D.-fractie waren de regering erkentelijk voor de 
antwoorden en de toelichting die in de memorie van antwoord waren 
gegeven. Zij waren met de regering van mening dat de Stuurgroep Maat-
schappelijke Discussie Energiebeleid bij uitstek het geëigende orgaan zou 
zijn geweest om de sociaal-psychologische aspecten in zijn rapporten te 
betrekken, maar zij stelden vast dat uit de inmiddels verschenen rapporten 
niet blijkt dat zulks in voldoende mate is gebeurd. Evenmin is nu volledige 
duidelijkheid ontstaan over de handelingen die na het gebruik van de 
splijtstof verricht moeten worden (wanneer, op welke wijze, waar?) en over 
de mate waarin zulke handelingen gebaseerd zijn op door de wetenschap 
aanvaarde resultaten van onderzoek. De aan het woord zijnde leden 
hadden de indruk dat zulk onderzoek wel elders, echter niet of nauwelijks in 
ons land wordt verricht. Zij vroegen dan ook aan de regering organen aan 
te wijzen die zich verantwoordelijk weten voor het beantwoorden van de 
wetenschappelijk-technische vragen met betrekking tot een veilige en 
economische keuze voor het verantwoord uitvoeren van de eindfase van 
de splijtstofcyclus. Het verantwoord kunnen uitvoeren van de eindfase van 
de splijtstofcyclus wordt immers vaak als laatste voorwaarde gesteld, 
alvorens een verdere toepassing van kernenergie in Nederland mogelijk 
wordt geacht. Door wie wordt zodanig onderzoek uitgevoerd? 

De leden van de fractie van D'66 betuigden hun erkentelijkheid voor de 
aandacht die door de regering aan de door hen in het voorlopig verslag 
gemaakte opmerkingen is gegeven. Deze leden constateerden met genoegen 
dat na het verschijnen van de memorie van antwoord de regering alsnog 
tot het inzicht is gekomen dat voor de Industriële Raad voor de Kernenergie 
(IRK) geen taak meer is weggelegd. Zij meenden dat het resultaat van de 
Brede Maatschappelijke Discussie Energiebeleid nog eens had bevestigd 
dat een verdere ontwikkeling van kernenergie in ons land ongewenst is, 
mede omdat hiervoor onvoldoende draagvlak aanwezig is. Daarnaast 
wezen zij er op dat de bouw van kernenergiecentrales ook buiten Nederland 
aanzienlijk achterblijft bij eerder gemaakte plannen. Zij noemden in dit 
verband bij voorbeeld de Verenigde Staten en Spanje. Deze ontwikkeling 
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maakt een succesvol optreden van de Nederlandse industrie op de wereld-
markt wel erg onwaarschijnlijk. Ook indien in Nederland een markt voor de 
op de nucleaire energie gerichte industrie zou ontstaan, valt niet in te zien 
dat het rendabel zou zijn voor deze kleine markt de nodige know-how 
opnieuw te verwerven. Dit betekent dat aan de instelling van tijdelijke 
adviescommissies ter vervanging van de IRK nauwelijks of geen behoefte 
zal bestaan. 

De voorzitter van de commissie, 
Van der Hek 

De griffier van de commissie, 
Koppen 
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